
PROTOKÓŁ nr LXXVII/2023 

Z LXXVII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 26 kwietnia 2023 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXXVII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało o godz. 14:40 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad. Głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, który zgłosił wniosek formalny o zdjęcie 

pkt. 9 z porządku obrad a w jego miejsce wprowadzenie nowego punktu 

dotyczącego przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „EMPEGEK”  Sp. z o.o. w Sierpcu na lata 

2023 – 2025, co zostało przedyskutowane na posiedzeniu wczorajszej Komisji Budżetu. 

Realizacja tego planu umożliwi wykonanie sieci kanalizacji sanitarnej o łącznej 

długości 2,5 km i podłączenie 70 osób, jak również doprowadzenie wody siecią 

wodociągową o łącznej długości 874 mb do 42 osób. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie punktu 9 z porządku obrad.  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 2 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta Sierpca o wprowadzenie punktu.  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał zmieniony porządek obrad a 

następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach 

Rada w Głosowaniu: 11 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji RM. 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z LXXVI sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokoły zostaną przyjęte. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przypomniał Radnym o zbliżającym się 

terminie składania oświadczeń majątkowych. Przewodniczący Klubu Radnych „Dla 

Przyszłości Sierpca”, p. A. Balcerowski, przybliżył działania Radnych na rzecz Klubu, 

których większość odbywa się za pośrednictwem Stowarzyszenia „Dla Przyszłości 

Sierpca i Powiatu Sierpeckiego”. Następnie z perspektywy funkcji 

Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, omówił przedmiot ostatniego posiedzenia 

Komisji, którym było rozpatrzenie skargi oraz petycji. Nadmienił, że w uzasadnieniu 

jednej z uchwał wkradł się błąd, ale na ten temat udzieli dokładniejszych informacji 

przy okazji omawiania danego punktu znajdującego się w porządku obrad. Na 

temat prac Komisji Budżetu podczas jej posiedzenia w dniu 25 kwietnia br. informacji 

udzielił Przewodniczący komisji, p. K. Kacperski. Przewodnicząca Klubu Radnych 

„Sierpczanie”, p. B. Gil, powiedziała, że razem z Radnym, p. S. Jaworowskim, będą 

zabierać głos w dyskusji. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 18 marca 2023 

r. do 21 kwietnia 2023 r. -  załącznik nr 5 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, zadała pytanie Radnemu, p. A. Balcerowskiemu, czy osoby 

zainteresowane mogą się jeszcze zgłaszać do projektu „Na powrót szczęśliwi”, o 

którym wspominał w punkcie 4 porządku obrad. Radny Balcerowski odpowiedział, że 

w tej chwili już nie ma miejsc i jest tam ponad 70 osób. Interpelacje na piśmie zostały 

złożone przez Radną, p. B. Gil – 5 interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały 

zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone do protokołu - załącznik nr 6 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 10 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przekazał ich 

prowadzenie Wiceprzewodniczącemu, p. W. Frydrychowiczowi. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, poinformował, że na część interpelacji odpowie  a na część 

udzieli odpowiedzi pisemnej. Następnie wypowiedział się na temat interpelacji 

dotyczącej węgla, toczącego się postępowanie w sprawie cmentarza 

komunalnego, schodów prowadzący z ul. Narutowicza na rynek. Radna 

odpowiedziała, że spełnia jedynie prośbę mieszkańców. Ad vocem Burmistrz 

odpowiedział, że po prostu potrzeba na to czasu, ale na pewno schody te w 

przyszłości zostaną naprawione. 



 8. Uchwała RM ws. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sierpca dla obszaru środkowej i 

południowej części miasta Sierpca. 

Omówienia projektu przedmiotowej uchwały dokonał Naczelnik WPS, p. P. Brzeski, 

wskazując zakres terenowy planu na wyświetlonej mapie. Burmistrz, p. J. Perzyński, 

dodał, że chciałby w tym miejscu położyć nacisk na kwestie OZE, których nie 

zawierały poprzednie plany, ponieważ wtedy nie zachodziła taka potrzeba i z tego 

względu nie zostały zabezpieczone kwestie OZE na dachach. Jest to też ukłon w 

stronę największych podatników miasta, aby mogli instalować fotowoltaikę  i tym 

samym produkować tańszy prąd dla swoich zakładów. Radna, p. B. Gil, zapytała, 

czy te duże zakłady przemysłowe zabiegały o to, aby były budowane urządzenia 

pozwalające na uzyskanie energii elektrycznej, czy po kolei, najpierw plan a potem 

działanie tych zakładów. Burmistrz odpowiedział, iż analizując dwa projekty miejskie, 

czyli duży projekt dla Ciepłowni, gdzie powstanie instalacja powyżej pół megawata, 

poza tym miasto otrzymało zgodę Pana Marszałka na ponad 6 mln zł inwestycji w 

OZE w najbliższych 3 latach na terenie miasta Sierpca – wymiana lamp na ledowe, 

budowa brakujących instalacji fotowoltaicznych, wymiana źródeł ciepła w szkołach. 

Czytając dokumentację, okazało się, że miasto nie może realizować, nawet 

własnych inwestycji, zgodnie z przepisami prawa na obecnym planie więc była to 

oddolna inicjatywa, ale wszystkie te projekty są konsultowane z przedsiębiorcami 

sierpeckimi. Dodał, że trwają przygotowania, aby Sierpc, w ciągu najbliższych 7, 8 

lat, był samowystarczalny energetycznie i po wprowadzeniu tych zmian jest duża 

szansa na to, by większość przedsiębiorców korzystała ze swoich, albo z miejskich, 

źródeł energii elektrycznej i ciepła. Okazało się, iż przedsiębiorcy nie byli świadomi 

tych ograniczeń a te zmiany są również na ich korzyść i przyłączają się do próśb o 

wprowadzenie podobnych zmian. Naczelnik Brzeski uzupełnił, że w kontekście 

przystąpienia do planu w trybie ciągłym zbierane są wnioski od mieszkańców, które 

są analizowane i są podstawą do zmian w planie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sierpca dla obszaru środkowej i 

południowej części miasta Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 635/LXXVII/2023 RM ws. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sierpca dla obszaru środkowej i 

południowej części miasta Sierpca – załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 



Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację oraz odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na okres 10 lat - ul. 

Piastowska. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 10. Uchwała RM ws. przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z o.o. w Sierpcu na lata 2023 

- 2025. 

Bliższego przedstawienia projektu tej uchwały dokonał Dyrektor „EMPEGEK”,  

p. P. Pakieła, który poinformował , że w dniu 24 kwietnia br. dyrektor Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie przedstawił opinię pozytywną do planu na 

lata 2023 – 2025. Dodał, iż najważniejszym zadaniem na najbliższe 3 lata będzie 

rozbudowa i przebudowa, modernizacja miejskiej oczyszczalni ścieków, etap II, w 

której planowana jest rozbudowa części tlenowej oczyszczalni poprzez budowę 

nowych piaskowników, budowę komory osadu czynnego wraz ze stacja dmuchaw 

itd. i jest ono planowane na ok. 20 mln zł. Podsumowując Dyrektor poinformował, iż 

sumarycznie na zadania zawarte w tym planie spółka chce przeznaczyć 24 mln zł, 

najwięcej w roku 2025. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z o.o. w Sierpcu na lata 2023 

- 2025. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 636/LXXVII/2023 RM ws. przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "EMPEGEK" Sp. z o.o. w Sierpcu na lata 2023 

– 2025 – załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

Po zakończonym głosowaniu Radna, p. B. Gil, zapytała, czy w Sierpcu robi się 

badanie wody na obecność drobinek plastiku. Dyrektor „EMPEGEK” odpowiedział, 

że zakłada, iż nie ma nic, co mogłoby szkodzić naszemu zdrowiu, ponieważ 

wykonywane są badania, które narzuca w określonych harmonogramach sanepid. 



Nadmienił, iż „EMPEGEK” wykonuje badania o wiele częściej, niż wynika to z 

przepisów, aby było wiadomo, że ta woda, która jest dostarczana mieszkańcom jest 

wodą bezpieczną. Jednak na tak szczegółowe pytanie Pan Pakieła nie jest w stanie 

w tej chwili odpowiedzieć. Radny, p. S. Jaworowski, złożył podziękowania 

Dyrektorowi za wzorowo prowadzoną działalność. Do tych podziękowań dołączyła 

się również Radna,. B. Gil, dodając, że słowa uznania płyną także od mieszkańców 

za doskonałą jakość wody. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, wyraził 

pogląd, iż do tych podziękowań zapewne przychyla się cała Rada. 

11. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Przedstawienia projektu zarówno w tym i w kolejnym punkcie dokonał Burmistrz,  

p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż oba te tereny zostaną zdjęte z kategorii dróg 

publicznych. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 637/LXXVII/2023 RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej – 

załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

12. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 638/LXXVII/2023 RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej – 

załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 



BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

13. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Wyjaśnień do projektu uchwały w tym punkcie również udzielił Burmistrz,  

p. J. Perzyński, informując, iż działka ta nie jest przydatna dla miasta i jedynie 

generuje koszty związane z jej utrzymaniem. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego..  

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 639/LXXVII/2023 RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego – załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

14. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 594/LXXIV/2023 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

25 stycznia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w formie aportu do spółki SIM Północne Mazowsze wraz 

z Koncepcją Architektoniczną. 

Omówienia projektu tej uchwały dokonał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż jest 

ona procedowana ze względu na oczywistą omyłkę pisarską, jaka się w niej pojawiła 

a została zauważona w późniejszym terminie. Dodał, iż uchwała ta jest niezbędna ze 

względu na zaplanowane w dniu jutrzejszym walne zgromadzenie wspólników SIM 

Północne Mazowsze, gdzie zostanie wyrażona opinia o przejęciu działki. Radna,  

p. B. Gil, zapytała, czy pozostała część uchwały jest dobra a pracujemy tylko nad 

tym. Czy to nie wymaga jednak podjęcia jeszcze raz całości uchwały. Burmistrz 

potwierdził, że pracujemy tylko nad pierwszą częścią dotyczącą wartości gruntu. 

Następnie Radna poprosiła Burmistrza o wyjaśnienie dotyczące uzasadnienia 

uchwały. W odpowiedzi Burmistrz powiedział, że wartość aportu jest wartością brutto 

374 000 zł. Możliwe, że w dokumencie wyceny była podana wartość netto, ale 

otrzymana interpretacja Urzędu Skarbowego mówi, że ta transakcja, z uwagi na ilość 

lat , które upłynęły od nabycia tej działki, nie jest opodatkowana. W kwestii 



uzupełnienia Skarbnik wyjaśniła, iż ta transakcja została opodatkowana podatkiem 

VAT, aczkolwiek jest to tzw. metoda do 100, czyli podatek jest w kwocie ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego, czyli 374 000 zł brutto. Za kwotę 374 000 zł Gmina 

Miasto Sierpc otrzyma udziały, po 50 zł każdy. Wcześniej zostało użyte złe 

sformułowanie, jako kwota netto i gdyby doliczono do niej podatek VAT 23%, 

stałaby się ona kwotą wyższą, która nie dałaby się podzielić na udziały po 50 zł 

każdy więc zgodnie z interpretacją podatkową wystawiamy fakturę na kwotę 

374 000 zł brutto, bo to jest opodatkowane. Wobec tego Radna zadała pytanie, czy 

w uzasadnieniu również jest 374 000 zł. Dodała, że jest to podstemplowane przez 

Radcę Prawnego, Burmistrza i inne osoby a nie jest to 374 000 zł, tylko dużo mniej 

więc dlaczego są źle przygotowywane dokumenty. Radca Prawny,  

p. M. Zasadowski, odpowiedział, iż stwierdzenie, że są źle przygotowywane 

dokumenty jest nadinterpretacją, jeżeli Radna traktuje tak oczywistą omyłkę. Dodał, 

że nie jest podnoszone na forum to, iż pewne dokumenty składane do Biura Rady, 

trafiające do urzędników nie maja charakteru interpelacji, natomiast Radna zarzuca 

urzędnikom, jemu, że są źle przedstawione projekty uchwał. Wyjaśnił, że dla niego 

jest to oczywista omyłka, którą można poprawić. Radny, p. S. Jaworowski, wysunął 

refleksje, aby przed każdą sesją wszystkie materiały były przeglądane przez osobę, 

która dokonywałaby korekty. W odpowiedzi Burmistrz powiedział, że miasto robi 

bardzo dużo a skład osobowy w Urzędzie nie zmienia się, pomimo zwiększenia w 

ciągu ostatnich 8 lat obowiązków nałożonych na Urząd, którymi do tej pory się nie 

zajmował. Dodał, że pozostaje jedynie za ten błąd przeprosić. Dokumenty 

przygotowuje pracownik, analizuje naczelnik, dodatkowo burmistrz czyta to razem z 

mecenasem, ale mimo wszystko takie sytuacje się zdarzają. Ad vocem w tej sprawie 

głos zabrał Radny, p. K. Kacperski. Ad vocem Radna, p. B. Gil, stwierdziła, że nie 

czepia się, tylko zależy jej na tym, żeby dokumenty były takie, na jakie oczekuje, czyli 

bardzo dobre. Radny, p. A. Balcerowski, powiedział, że Radni są od tego, aby 

pracować na uchwałami, które mogą przecież w trakcie sesji zmienić się 

merytorycznie a przy okazji wyłapywać podobne błędy i poprawiać. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poprosił o odnotowanie w protokole, 

iż w związku z tym, że w treści uchwały jest zapisana poprawna suma 374 000 zł 

brutto, czyli nie zmienia to jej treści, dlatego, po głosowaniu, zostanie ona poprawnie 

zapisana również w uzasadnieniu. W tej kwestii zasięgnął też opinii Radcy Prawnego, 

obecnego na sali obrad, który to potwierdził.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 594/LXXIV/2023 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 25 

stycznia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w formie aportu do spółki SIM Północne Mazowsze wraz 

z Koncepcją Architektoniczną 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 640/LXXVII/2023 RM ws. zmiany uchwały Nr 594/LXXIV/2023 Rady Miejskiej Sierpca 

z dnia 25 stycznia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości w formie aportu do spółki SIM Północne 

Mazowsze wraz z Koncepcją Architektoniczną – załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 



Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Barbara Gil, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

15. Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca". 

W tym punkcie Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, oddał głos 

Przewodniczącemu Komisji Weryfikacyjnej, p. S. Jaworowskiemu, który odczytał 

protokół z posiedzenia komisji w dniu 22 marca br. oraz laudację kandydatki,  

p. Hanny Kurty. Radna, p. B. Gil, zapytała o ilość lat przepracowanych przez Panią 

Dyrektor w oświacie. Przewodniczący komisji odpowiedział, że w sumie 35 lat. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca". 

 

 Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 1 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 641/LXXVII/2023 RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca" – 

załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

16. Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca". 

 

W tym punkcie Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, również oddał głos 

Przewodniczącemu Komisji Weryfikacyjnej, p. S. Jaworowskiemu, który odczytał 

uzasadnienie do uchwały w sprawie przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta 

Sierpca" dla p. Ewy Zofii Rycharskiej. Radna, p. B. Gil, również zadała pytanie w 

kwestii lat przepracowanych przez Panią Dyrektor w oświacie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca". 

 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 642/LXXVII/2023 RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca" – 

załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

 

 

17. Uchwała RM ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poprosił o wprowadzenie do projektu 

uchwały Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, p. A. Balcerowskiego, który 

poinformował, że do komisji oprócz skargi wpłynęły też dwie petycje, które były 

przedmiotem jej posiedzenia w dniu 17 kwietnia br. Radna, p. B. Gil, zauważyła, iż w 



dokumencie napisane jest Kolegium Odwoławcze w Sierpcu a Wiceprzewodniczący 

komisji odczytał, że w Płocku więc gdzie to Kolegium jest. Pan Balcerowski 

odpowiedział, że oczywiście Samorządowe Kolegium Odwoławcze jest w Płocku a 

nie w Sierpcu i jest to oczywista omyłka pisarska, która zostanie poprawiona, jeśli 

uchwała zostanie przyjęta. Burmistrz, p. J. Perzyński, uzupełnił, iż ta pomyłka została 

zauważona podczas prac komisji w dniu wczorajszym, także komisje również są 

recenzentami naszych prac. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 643/LXXVII/2023 RM ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej – załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

Radna, p. B. Gil, powiedziała, że informacje, jakie uzyskała od Pani Dyrektor MOPS w 

czasie obrad Komisji Skarg, ułatwiły jej podjęcie decyzji i pogratulowała dobrej 

znajomości sierpczan. Zapytała też, czy 10 oczekujących osób na możliwość 

skorzystania z posiłków w MOPS-sie będzie taką możliwość miało. Pani Olszewska 

powiedziała, że dokłada wszelkich starań, aby każda spełniająca określone warunki 

osoba ten posiłek dostała. Dodała, iż osoby pilnie potrzebujące tego posiłku są 

przesuwane poza obowiązującą kolejką. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, ogłosił 10 min. przerwy. 

18. Uchwała RM ws. petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poprosił o przybliżenie projektu 

uchwały Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, p. A. Balcerowskiego, który odczytał 

uzasadnienie do niej. Radny, p. S. Jaworowski, poprosił o wyjaśnienie znaczenia 

podmiotu Tymczasowa Rada Stanu Narodu Polskiego. Jakie to ma usankcjonowanie 

prawne. Radca Prawny, p. M. Zasadowski, stwierdził, że też chciałby znać 

odpowiedź na to pytanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego. 



Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 644/LXXVII/2023 RM ws. petycji Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego – 

załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

19. Uchwała RM ws. dopuszczenia zapłaty opłat stanowiących dochody budżetu 

Gminy Miasta Sierpc innym instrumentem płatniczym. 

Do tego punktu wyjaśnień udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak, informując, iż podatki i 

opłaty lokalne będzie można uiszczać w kasie urzędu również za pomocą karty 

płatniczej, w formie elektronicznej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. dopuszczenia zapłaty opłat stanowiących dochody budżetu 

Gminy Miasta Sierpc innym instrumentem płatniczym. 

 Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 645/LXXVII/2023 RM ws. dopuszczenia zapłaty opłat stanowiących dochody 

budżetu Gminy Miasta Sierpc innym instrumentem płatniczym – załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

20. Uchwała RM ws. przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Miasto Sierpc do wymiany źródeł ciepła. 

W tym punkcie głos zabrała naczelnik WSK, p. L. Rymer, Która wyjaśniła, iż Regulamin 

w takiej formie funkcjonuje od 2019 r. i mieszkańcy z powodzeniem korzystają z 

dotacji do wymiany starych źródeł ciepła. Proponowane jest wprowadzenie w nim 



jednej nowości polegającej na możliwości udzielenia dotacji na zakup pompy 

ciepła. Dodała, iż maksymalnie beneficjent może skorzystać z pomocy finansowej w 

wysokości 5 000 zł. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, zapytał, czy 

wystąpienie o tą dotację blokuje pozyskanie dofinansowania z innych źródeł 

finansowania. Naczelnik WSK odpowiedziała, iż nie ma przeszkód, aby połączyć 

pozyskanie dotacji z różnych źródeł z tym, że nie jest możliwe by finansować ten sam 

element z dwóch źródeł. Radny, p. S. Jaworowski, zapytał, czy ta uchwała będzie 

dotyczyła mieszkańców, którzy już mają pompę ciepła wcześniej zainstalowaną. 

Naczelnik odpowiedziała, że nie i takie zasady obowiązują od samego początku. 

Wniosek beneficjenta, promesa, czyli gwarancja tej dotacji, umowa z miastem 

określająca wysokość i formę i na co ta dotacja ma być przeznaczona, realizacja 

inwestycji, przy czym mieszkaniec musi pokryć koszty samodzielnie a rozliczenie 

następuje na podstawie dokumentów finansowych po wykonaniu inwestycji. To 

oznacza, że nie można pozyskać dofinansowania na zadania, które zostały już 

zrealizowane, one muszą być planowane do realizacji. Radna, p. B. Gil, zapytała o 

zapis w rozdziale 3, par. 10, pkt. 4 dotyczący informacji o naborze wniosków 

zamieszczonym na stronie internetowej Urzędu i na tablicy ogłoszeń, czyli gdzie. Pani 

Rymer wyjaśniła, iż są one umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu, na 

słupach ogłoszeniowych rozmieszczonych po całym mieście i na tablicach 

informacyjnych przed Urzędem Miejskim oraz znajdujących się w budynku Urzędu. 

Radna dopytała, czy ten Regulamin także będzie umieszczany na słupach 

ogłoszeniowych lub tablicach. Naczelnik WSK odpowiedziała, że jest to obszerny 

tekst a słupy ogłoszeniowe są pełne różnych informacji więc byłoby to nieczytelne, 

dlatego jest umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej, jest dostępny w budynku 

Urzędu, w Wydziale Spraw Społecznych i Komunalnych. W takim razie Radna 

zaproponowała, dla tych, którzy nie korzystają z internetu, aby informację o tym, 

gdzie znajduje się Regulamin zamieścić na tych słupach. Pani Rymer poinformowała, 

że taka informacja zawiera kluczowe wytyczne, jest to pewnego rodzaju krótkie 

streszczenie tego Regulaminu, to co jest kluczowe dla zainteresowanego. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, dodał, ze również pracownicy Urzędu 

będą służyć pomocą i mieszkańcy zostaną poinformowani należycie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Miasto Sierpc do wymiany źródeł ciepła. 

 Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 646/LXXVII/2023 RM ws. przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej z 

budżetu Gminy Miasto Sierpc do wymiany źródeł ciepła – załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 



NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

21. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, o przybliżenie uchwały poprosił 

Skarbnik, p. K. Joniak, która poinformowała, iż Radni otrzymali projekt wraz z 

autopoprawką oraz wymieniła zmiany, jakie zostały wprowadzone po stronie 

dochodów. W podsumowaniu poinformowała, iż plan po zmianie wszystkich 

dochodów to jest 89 741 137,57 zł. Następnie kwota wydatków po zmianie wynosi 

71 213 683,19 zł a wydatki majątkowe są wprowadzone w całości, czyli całość zadań 

majątkowych wynosi 22 478 327,28 zł, co ma odzwierciedlenie w załączniku nr 4 

wydatków majątkowych miasta w tym budżecie. Radna, p. B. Gil, poprosiła o 

przeanalizowanie w skrócie załącznika nr 4. Skarbnik wyjaśniła, iż załącznik nr 4 to są 

wydatki majątkowe na 2023 r. a następnie wymieniła zmiany wprowadzone w nim 

na tej sesji. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 647/LXXVII/2023 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok – załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

22. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

Wyjaśnień do projektu tej uchwały również udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak, informując, 

iż wspomniane zadania w poprzednim punkcie i wymienione w załączniku 

majątkowym, znajdują też odzwierciedlenie w Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

która przedstawia również kwotę dochodów i wydatków, czyli aktualizuje się kwotę 

wprowadzoną w uchwale zmieniającą budżet miasta na 2023 r. i wprowadza się do 

załącznika wszystkie kwoty powodujące zmiany tabelaryczne w układzie kwotowym. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 2029 



Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 648/LXXVII/2023 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2023 – 2029 – załącznik nr 20 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Długokęcki, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

W tym miejscu Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, przekazał 

prowadzenie obrad Przewodniczącemu RM, p. D. Malanowskiemu. 

23. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że w piątek 28 kwietnia, o 

godz. 07:00 odbędzie się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej a planowana sesja 

odbędzie się w ostatnia środę miesiąca, czyli 31 maja. Poinformował też o 

inauguracji Młodzieżowej Rady Miejskiej w dniu 10 maja. Dodał, że obchody 

konstytucji 3 Maja odbędą się w Kościele Szkolnym. Radę Miejską w poczcie 

sztandarowym reprezentować będą Radni p. Barbara Gil, p. Krzysztof Rudowski  

i p. Wojciech Jaworowski. Burmistrz, p. j. Perzyński zaprosił, zarówno Państwa 

Radnych, jak i Mieszkańców, w dniu 1 maja na krótki happening poprzedzający 

podpisanie umowy na budowę dworca. Poinformował też, iż kwota 4 mln zł na różne 

działania związane z poprawą warunków energetycznych w mieście pochodzi od 

Pana Marszałka.  

 24. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady LXXVII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 


